



WWW.ENERGYCORSE.COM

Energy 2017 - Press Release n°3 - Produced by KARTCOM - contact@kartcom.com

Energy Corse is continuing its podium progression around the world. In Asia, Russia, the United States, Australia and of course in its Italian homeland and in many other European countries, this famous chassis brand increases its status every week in the four corners of the world, in classes as different as KZ, X30, OK or even Briggs and Stratton! Proof of the quality of the distributors and teams that represent Energy Corse with passion, skills and dynamism throughout the season. Meanwhile, the factory team continues to compete at the highest international level, with performances higher still, as the recent Scandinavian event in July has demonstrated...

The Energy Corse European campaign ended with another podium finish in Sweden in KZ2, thanks to Martijn Van Leeuwen's brilliant race in very difficult conditions. On a slippery track, the drivers were using slick tyres and the Dutch team knew exactly how to react to this unprecedented situation at Kristianstad. Van Leeuwen had already distinguished himself in

qualifying by placing in the top five in each of his four heats. Already ranked 4th in May in Belgium and again in the points at Le Mans at the beginning of July, he is now back in 6th place in the final ranking of the 2017 KZ2 European Championship. Sweden's Isack Sjokvist also made his presence felt, bouncing back from Qualifying.



Théo Nouet 2ND IN SWEDEN

Throughout the European OK Championship, Théo Nouet demonstrated that he was one of the top rookies in this extremely competitive category. He had two excellent races on his long trip to Scandinavia after climbing onto the second podium of the Summer Cup in Kristianstad, Sweden on 16th July. He also showed off in Finland in the European Championship. On the difficult circuit of Alahärmä, he gained 10 places in the Final to register points for 8th place.

THE WORLD EVENTS ARE COMING INTO VIEW

At the European OK-Junior Championship, the young Russian Kirill Smal, who was still racing in 60 Mini in 2016, again gained experience in his first season at this level. His team-mate Frederik Kikkenborg confirmed his progress by gaining 16 places at Le Mans and 11 at Kristianstad on his Swedish home territory.

«The first part of the season was long, but it brought us a lot of satisfaction and confirmation of the performance of our equipment,» said Mick Panigada, the team manager. *«Energy Corse has always welcomed young drivers and strives to make progress every year. There will be plenty of room in our awning at the World Championships in Wackersdorf and PFI, whether in the categories with or without gearboxes. We are ready for these important deadlines, as are our engine manufacturers and our various partners. I would also like to congratulate and thank all the drivers and teams who wear our colours. My Facebook page is full of messages about the performance of our chassis around the world. That drives us to always do our best...»*



RESULTS

- **German Championship (DKM # 4) KZ2 in Wackersdorf:** Top five for Martijn van Leeuwen in both races and a victory in the heats
- **ECKC (Eastern Canada Karting Championship):** 1st with Marco Signoretti (Briggs & Stratton Senior), 2nd with Marco Signoretti in Rotax Senior and 3rd with Taegan Polds in Rotax DD2. Team: Energy North America. Team Manager: Darren White
- **SKUSA Pro Tour: Champion with Elliot Cox in Micro Swift.** Team: Energy North America
- **All-Japan Championship # 4:** 1st with Reimei Ito in FS-125 (X30). Team: Energy Japan
- **Australian Karting Championship # 4:** 1st with Joshua Fife (leader of the championship). Team: Tom Williamson
- **X30 Finland Championship:** Champion with Patrick Hakal in the 60 Mini Swift. Team: AIX Racing Estonia. Vice champion with Ville Mantyla in X30 Senior
- **Rotax Nordic Challenge:** Vice-Champion with Tomas Stolcermanis in Mini Max and 1st in the last event in Kandava. Team 333 + Latvian Champion in Mini Max
- **Canadian Karting Championship:** Champion with Avery Miller in Briggs & Stratton Junior. Team: Energy North America
- **Rok Singapore Championship:** 3rd with Yevan Davi in Mini Rok. Team: Energy Asia
- **X30 Euro Series # 3 in Wackersdorf:** 1st with Ugo Ugochukwu in X30 Mini
- **Karting South America:** Champion with Benja Ramos in Rotax Senior. Team: Energy Chile



WWW.ENERGYCORSE.COM

Energy 2017 - Comunicato n°3 - Realizzato da KARTCOM - contact@kartcom.com

Energy Corse continua a fare razzia di podi in tutto il mondo. In Asia, Russia, Stati Uniti, Australia e, naturalmente, nella terra del team, l'Italia, come in numerosi altri paesi europei, questo conosciutissimo marchio di telai aggiunge, ogni settimana, altri successi al suo palmarès nei quattro angoli del mondo, in categorie molto diverse tra loro come KZ, X30 OK o Briggs and Stratton! Questo a dimostrazione della qualità dei distributori e dei team che rappresentano Energy Corse con passione, competenza e dinamismo durante la stagione. Nel frattempo, il team ufficiale continua a gareggiare ai massimi livelli internazionali, con risultati sempre più soddisfacenti. Il recente tour scandinavo di luglio ne è stato l'ennesima dimostrazione...

La campagna europea di Energy Corse si è conclusa con un nuovo podio in Svezia nella KZ2 grazie alla corsa brillante di Martijn Van Leeuwen, nonostante le condizioni molto difficili. I piloti hanno gareggiato con pneumatici slick su una pista scivolosa e la squadra dell'olandese è riuscita a reagire alla perfezione a questa situazione inedita a Kristianstad. Van Leeuwen si era già distinto in occasione delle qualificazioni classificandosi tra i primi

5 in ciascuna delle sue quattro manche. Dopo essersi piazzato al 4° posto a maggio, in Belgio, e poi di nuovo in zona punti a Le Mans all'inizio di luglio, è rimontato fino al sesto posto della classifica generale del Campionato europeo KZ2 2017. Da notare la presenza in finale dello svedese Isack Sjkqvist, che ha realizzato un'ottima rimonta dopo le prove cronometrate.



Théo Nouet SUL SECONDO GRADINO DEL PODIO IN SVEZIA

Durante tutto il Campionato europeo OK, Théo Nouet ha dimostrato di essere uno dei migliori rookie di questa categoria particolarmente competitiva. Ha infilato due corse eccellenti durante la lunga trasferta scandinava, dopo essere salito sul secondo gradino del podio della Summer Cup a Kristianstad (Svezia) il 16 luglio. Si è messo in luce anche in Finlandia, in occasione del Campionato europeo. Sul difficile circuito di Alahärmä è rimontato di 10 posizioni in finale riuscendo a conquistare i punti dell'ottavo posto.

LE PROVE MONDIALI SI AVVICINANO

Nel Campionato europeo OK-Junior, il giovane Russe Kirill Smal ha fatto ancora un po' di esperienza alla sua prima stagione a questo livello, dopo avere gareggiato nella 60 Mini fino a solo un anno fa. Il compagno di squadra Frederik Kikkenborg ha confermato i suoi progressi con alcune belle rimonte nelle finali di Le Mans (+16 posizioni) e di Kristianstad (+11) nella sua terra, la Svezia.

«La prima parte della stagione è stata lunga, ma ci ha portato molte soddisfazioni e la conferma di quanto sia performante il nostro mezzo» ha commentato Mick Panigada, il team manager. *«Energy Corse ha sempre accolto giovani piloti e si impegna, anno dopo anno, per farli migliorare. Nella nostra struttura ne avremo molti in occasione dei prossimi Campionati del mondo a Wackersdorf e PFI, nelle categorie con o senza cambio. Siamo pronti per questi appuntamenti importanti, come lo sono i nostri meccanici e i nostri partner. Vorrei anche cogliere l'occasione per ringraziare e complimentarmi con tutti i piloti e i team che indossano i nostri colori. Ho la pagina Facebook piena di messaggi che descrivono le prestazioni dei nostri telai in tutto il mondo. Questo ci spinge a fare sempre del nostro meglio...»*



RISULTATI

- **German Championship (DKM #4) KZ2 a Wackersdorf:** Top 5 per Martijn van Leeuwen nelle due corse e 1 vittoria nelle manche
- **ECKC (Easter Canada Karting Championship):** 1° con Marco Signoretti (Briggs & Stratton Senior), 2° con Marco Signoretti nella Rotax Senior e 3° con Taegan Polds nella Rotax DD2. Team: Energy North America. Team Manager: Darren White
- **SKUSA Pro Tour:** Campione con Elliot Cox nella Micro Swift. Team: Energy North America
- **Japan All Championship #4:** 1° con Reimei Ito nella FS-125 (X30). Team: Energy Japan
- **Australian Karting Championship #4:** 1° con Joshua Fife (leader del campionato). Team: Tom Williamson
- **X30 Finland Championship:** Campione con Patrick Hakal nella Mini 60 Swift. Team: AIX Racing Estonia. Vice campione con Ville Mantilla nella X30 Senior
- **Rotax Nordic Challenge:** Vice campione con Tomas Stolcermanis nella Mini Max e 1° nell'ultima prova a Kandava. Team 333 + Campione di Lettonia nella Mini Max
- **Canadian Karting Championship:** Campione con Miller nella Briggs & Stratton Junior. Team: Energy North America
- **Rok Singapore Championship:** 3° con Yevan Davi nella Mini Rok. Team: Energy Asia
- **X30 Euro Series #3 a Wackersdorf:** 1° con Ugo Ugochukwu nella X30 Mini
- **Karting Sud America:** Campione con Benja Ramos nella Rotax Senior. Team: Energy Chile



WWW.ENERGYCORSE.COM

Energy 2017 - Communiqué n°3 - Réalisé par KARTCOM - contact@kartcom.com

Energy Corse poursuit sa razzia de podiums dans le monde entier. En Asie, en Russie, aux Etats-Unis, en Australie et bien sûr sur ses terres italiennes ainsi que dans de nombreux autres pays européens, cette fameuse marque de châssis enrichit chaque semaine son palmarès aux quatre coins du monde, et ce dans des catégories aussi différentes que le KZ, X30 OK ou même Briggs and Stratton ! Preuve de la qualité des distributeurs et des teams qui représentent Energy Corse avec passion, compétences et dynamisme tout au long de la saison. Pendant ce temps, le team officiel continue de se battre au plus haut niveau international, avec des performances toujours très élevées. La récente tournée scandinave de juillet l'a démontré...

La campagne européenne d'Energy Corse s'est achevée par un nouveau podium en Suède en KZ2, grâce à la brillante course réalisée par Martijn Van Leeuwen dans des conditions très difficiles. Sur une piste glissante, les pilotes étaient chaussés de pneus slicks et l'équipe du Néerlandais a parfaitement su réagir à cette situation inédite à Kristianstad. Van Leeuwen s'était

déjà illustré lors des qualifications en se classant dans le top-5 dans chacune de ses quatre manches. Déjà classé 4e en mai en Belgique et de nouveau dans les points au Mans début juillet, il est ainsi remonté à la 6e place du classement final du Championnat d'Europe KZ2 2017. On notera la présence en finale du Suédois Isack Sjkqvist, bien remonté depuis les chronos.



Théo Nouet 2^E EN SUÈDE

Tout au long du Championnat d'Europe OK, Théo Nouet a démontré qu'il faisait partie des meilleurs rookies dans cette catégorie extrêmement compétitive. Il a enchaîné deux excellentes courses lors de son long déplacement en Scandinavie après être monté sur la deuxième marche du podium de la Summer Cup à Kristianstad en Suède le 16 juillet. Il s'est aussi mis en valeur en Finlande lors du Championnat d'Europe. Sur le difficile circuit d'Alahärmä, il a gagné 10 places en finale pour inscrire les points de la 8e place.

LES ÉPREUVES MONDIALES EN VUE

Au Championnat d'Europe OK-Junior, le jeune Russe Kirill Smal a encore engrangé de l'expérience pour sa première saison à ce niveau, lui qui courait encore en 60 Mini en 2016. Son équipier Frederik Kikkenborg a confirmé ses progrès en réalisant de belles remontées lors des finales au Mans (+16 places) et à Kristianstad (+11) sur ses terres suédoises.

“La première partie de la saison fut longue, mais elle nous a apporté de nombreuses satisfactions et la confirmation des performances de notre matériel,” a réagi Mick Panigada, le team manager. *“Energy Corse a toujours accueilli des jeunes pilotes et s'évertue chaque année à les faire progresser. Ils s'annoncent nombreux dans notre structure lors des prochains Championnats du Monde à Wackersdorf et PFI, que ce soit dans les catégories avec ou sans boîtes de vitesses. Nous sommes prêts pour ces échéances importantes, tout comme nos motoristes et nos différents partenaires. Je voudrais aussi féliciter et remercier tous les pilotes et teams qui portent nos couleurs. Ma page Facebook est pleine de messages relatant les performances de nos châssis dans le monde entier. Cela nous pousse à toujours faire de notre mieux...”*



RÉSULTATS

- **German Championship (DKM #4) KZ2 à Wackersdorf:** Top-5 pour Martijn van Leeuwen dans les deux courses et 1 victoire dans les manches
- **ECKC (Easter Canada Karting Championship):** 1er avec Marco Signoretti (Briggs & Stratton Senior), 2e avec Marco Signoretti en Rotax Senior et 3e avec Taegan Polds en Rotax DD2. Team: Energy North America. Team Manager: Darren White
- **SKUSA Pro Tour:** Champion avec Elliot Cox en Micro Swift. Team: Energy North America
- **Japan All Championship #4:** 1er avec Reimei Ito en FS-125 (X30). Team: Energy Japan
- **Australian Karting Championship #4:** 1er avec Joshua Fife (leader du championnat). Team: Tom Williamson
- **X30 Finland Championship:** Champion avec Patrick Hakal en Mini 60 Swift. Team: AIX Racing Estonia. Vice champion avec Ville Mantilla en X30 Senior
- **Rotax Nordic Challenge:** Vice champion avec Tomas Stolcermanis en Mini Max et 1er de la dernière épreuve à Kandava. Team 333 + Champion de Lettonie en Mini Max
- **Canadian Karting Championship:** Champion avec Avery Miller en Briggs & Stratton Junior. Team: Energy North America
- **Rok Singapore Championship:** 3e avec Yevan Davi en Mini Rok. Team: Energy Asia
- **X30 Euro Series #3 à Wackersdorf:** 1er avec Ugo Ugochukwu en X30 Mini
- **Karting Sud America:** Champion avec Benja Ramos en Rotax Senior. Team: Energy Chile